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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Az energiaválság közepette állami támogatásból 
működik hóágyú a Normafán?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

A Magyarország 2022. évi költségvetéséről szóló 2021. évi XC. törvény a „Normafa park program
támogatása” jogcímen 620 millió forint állami támogatást irányzott elő akként, hogy a támogatás
felhasználásának  részletes  szabályairól  a  helyi  önkormányzatokért  felelős  miniszter  támogatói
okiratot ad ki Budapest Főváros XII. kerület Hegyvidéki Önkormányzata számára.

A XII. kerület Hegyvidéki Önkormányzat 2022. december 23-án arról adott hírt honlapján, hogy a
Normafán  immár  hóágyú  is  működik.  A Normafára  kilátogatókat  decemberben  valóban  havas
szánkópálya fogadta, annak ellenére, hogy hóesésre a Budai-hegyekben is régóta hiába várnak.

A  havas  szánkópálya  kétségtelenül  nagy  öröm  kicsiknek  és  nagyoknak  egyaránt.  A  hóágyú
működtetése  ugyanakkor  meglehetősen  energiaigényes,  aminek  beüzemelése  igencsak  meglepő
annak  ismeretében,  hogy  a  drasztikusan  megemelkedő  energiaárak  közepette  a  legtöbb
önkormányzat az alapvető közszolgáltatások hozzáférhetőségét is korlátozza, és több településen
még a közvilágítás korlátozása is felvetődött.

Kérdezem  tisztelt  Miniszter  Urat,  hogy  a  hóágyú  beszerzéséhez,  illetve  üzemeltetéséhez
biztosítottak-e  állami  támogatást,  vagy  azt  Budapest  Főváros  XII.  kerület  Hegyvidéki
Önkormányzata saját költségvetéséből finanszírozza azt?


